
Klub chovatelů Českých Staváků  

OP "VYSOČINA"  

  
    

Zápis č. 1/2023                                                                                      

Volební schůze pobočky VYSOČINA dne 28.5.2023  

10 hod. areál ČSCH Havlíčkův Brod      
 

  

  

Schůze byla zahájena předsedou Ing.Janem Nečasem v 9.30 hod.  

  

Přítomno 13 členů (jsme usnášeníschopní)   

  

• Předseda přivítal všechny přítomné a omluvil členy, kteří se nemohli zúčastnit. 

• Přistoupili jsme k návrhu návrhové a volební komise. 

Návrhová komise ve složení př.Florián, Fabeš, Baka a volební komise ve složení 

př.Hink, Franc, Bačkovský byly schváleny jednomyslně. Do výboru byli navrženi tito 

členové: př.Pešek, Žák, Lebeda. Do revizní komise byli navrženi př.Bačkovský, 

Krepl, Fabeš. 

• Všichni navržení byli schváleni jednohlasně a nový výbor si rozdělil funkce 

následovně: 

Předseda – Pešek Libor 

Pokladník – Žák Jiří 

Jednatel – Lebeda Václav 

Revizní komise bude pracovat ve složení: 

Předseda – Bačkovský Jaroslav 

Členové – Krepl Jiří, Fabeš Luděk 

• Přítel Nečas Jan Ing. byl navržen a jednomyslně schválen čestným předsedou OP 

Vysočina a bude současně navržen za čestného člena Klubu chovatelů staváků. 

• Byl také jednohlasně schválen nákup knih ke 100 letům Klubu pro celou OP 

Vysočina 24ks    



• V rámci diskuse padl návrh na uspořádání pobočkové výstavy koncem září v rámci 

Okresní výstavy králíků, drůbeže a holubů v Chotěboři, holubi by byli dodáni ve 

čtvrtek večer, nebo v pátek ráno. Posuzování by proběhlo v pátek a holuby bychom 

si vyzvedli v neděli po plánované členské schůzi. Vystavovalo by se ve voliérách. 

Ohledně posouzení bylo řečeno, že by bylo nejlépe, aby pobočkovou výstavu 

posoudil člen klubu, který má zároveň zkoušky ČSCH na platný posuzovací lístek. 

Jednatel zjistí před výstavou zájem členů vystavovat abychom věděli, kolik voliér 

bude potřeba připravit. 

• Čestný předseda př.Nečas poděkoval za účast na schůzi. Poděkoval všem za téměř 

dokonalou spolupráci po celou dobu jeho předsedování a bylo to téměř 25 let! Jako 

čestný předseda se bude samozřejmě dále účastnit veškerého staváčkářského dění 

na pobočkové i celostátní úrovni. 

  

V Havlíčkově Brodě dne 28.5.2023  

  

Zapsal: Václav Lebeda  

  

Kontroloval: Jiří Žák 


